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Terugkoppeling van de vergadering van de commissie Bestuurlijke Zaken op 2 juni 2020 
20:00 - 

Voorzitter : René van Splunteren
Commissiegriffier : Dimph van der Schuur
Aanwezige commissieleden: Rob Levie (Heiloo-2000), Jaap Doorgeest (VVD), Hein 

Korthouwer (CDA), Peter Croux (PvdA), Sybren van Dokkum 
(D66), Edith de Jong (GBH), Matthijs de Moel (Heiloo Lokaal) 

Gasten : Ph Romeyn, ph Dellemijn, ph Beens, ph Opdam

01. Agendavaststelling
De agenda wordt conform vastgesteld. 

02. Inspreekrecht 
Er zijn vanavond geen insprekers.

03. Mededelingen 
a. voorzitter
b. portefeuillehouders
Ph Romeyn vertelt dat de raad via het weekbericht goed op de hoogte wordt gehouden van de 
stand van zaken mbt Corona vanuit de Veiligheidsregio. Intern is er een kernteam opgericht waarin 
hij, de gemeentesecretaris, de strategisch communicatieadviseur, de adviseur OOV deelnemen. 
Dit kernteam heeft dagelijks overleg om te kijken wat er in Heiloo speelt. Er is twee keer per week 
RBT waar ph Romeyn in deelneemt als lid AB van de Veiligheidsregio. Wat in dit RBT gebeurt, 
heeft u kunnen zien in het filmpje van de Veiligheidsregio. Ph probeert ook zoveel mogelijk contact 
te houden met de burgemeesters van Uitgeest, Castricum en Bergen om te zorgen dat het geluid 
vanuit onze regio op een goede manier wordt vertaald naar de Veiligheidsregio. 
De Inspectie van Justitie en Veiligheid heeft haar jaarlijkse rapport over de staat van de 
rampenbestrijding en crisisbeheersing uitgegeven. NHN scoort in 4 van de 5 processen hoog, in 
het proces overdracht nafase is nog ruimte voor verbetering. 
Begin dit jaar zijn de crisismaatregelen in werking getreden, dit is in plaats gekomen van de 
inbewaringstelling. Dit behelst een andere handelswijze voor de burgemeester en de loco-
burgemeesters. Het loopt nu allemaal goed. 
c. Stand van zaken BUCH
De evaluatie van de Werkorganisatie BUCH is gestart. Ph hoopt na de zomer met de resultaten te 
komen.
d. Terugkoppeling BUCH begeleidingsgroep 
De heer Levie geeft aan dat er niets terug te koppelen is. 
e. Mededelingen commissieleden
PvdA vraagt wanneer de memo nav de motie herijking gemeentefonds en OZB wordt 
geagendeerd. De voorzitter vraagt zich af of dit onderwerp zich niet beter leent voor de Auditcie. 
PvdA vindt het beter in de cie BZ passen maar gaat ermee akkoord dat de voorzitter het even 
overlegt met de voorzitter van Auditcie. PvdA wil in ieder geval dat het voor de Kadernota 
besproken wordt.

f. Toezeggingenlijst 
GBH stelt allerlei vragen over de toezegging over het convenant van de focusagenda. Wil 
vroegtijdig betrokken worden en inzage in de stukken van de vergaderingen van de stuurgroep. 
hoe gaat de afstemming met de gemeenten en wat is hun mandaat?
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Vorige vergadering zijn hier ook al vragen over gesteld door GBH en daar heeft Ph Romeyn 
uitgebreid op geantwoord. Alles heeft in de Focusagenda gestaan en verwijst daar naar.

TER ADVISERING

04 Cocensus zienswijze jaarstukken 2019, begrotingswijziging 2020 en begroting 2021
Portefeuillehouder Dellemijn is bij dit agendapunt uitgenodigd. 

Voorstel
1. Een positieve zienswijze af te geven ten aanzien van de jaarstukken 2019 van de GR 

Cocensus:
2. Een positieve zienswijze af te geven ten aanzien van de begrotingswijziging 2020 van de GR 

Cocensus:
3. Een positieve zienswijze af te geven ten aanzien van de begroting 2021 van de GR Cocensus:
4. Deze zienswijze door middel van bijgevoegde brief aan het dagelijks bestuur van  de GR 

Cocensus kenbaar te maken.

Bespreking commissie 
Heiloo Lokaal vraagt of er door de GR’en een lijn gevolgd wordt tav Corona. 
Ph Romeyn antwoordt dat er volgens hem geen algemene lijn is. Van de Veiligheidsregio weet de 
ph dat er mogelijk een flinke overschrijding komt en om dan de eerste klap op te vangen wordt een 
reservering gehanteerd.
D66 verwijst naar de afspraken in de FUGR. Als een GR extra geld nodig heeft, komt de GR met 
een begrotingsvoorstel naar de raad. 
Heiloo-2000 constateert een sluitende begroting. Cocensus lijkt een efficiënte bedrijfsvoering te 
hebben. Is akkoord. 
VVD constateert een stabiele financiële situatie. Is akkoord. 
D66 vindt invordering niet opportuun. Cocensus ziet zelf dat eea wordt kwijtgescholden en 
hierdoor ontstaat een gat op de begroting. Wil graag zien wat Cocensus hier tegenover gaat 
zetten. 
CDA is akkoord.
PvdA zegt dat de overgang naar Cocensus geruisloos is verlopen. Akkoord.
GBH is akkoord. Vraagt naar de kosten van het behandelen van de bezwaren op de hogere OZB.
Heiloo Lokaal is akkoord. 

Toezeggingen ph
Ph zegt toe schriftelijk voor de raadsvergadering terug te komen op alle gestelde vragen. 

De voorzitter stelt voor het voorstel als hamerstuk naar de raad te sturen en gaat er vanuit dat de 
vragen tijdig beantwoord worden. GBH wil het als bespreekstuk. Dan kan het afhankelijk van de 
beantwoording eventueel nog een hamerstuk worden. 

Advies commissie
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 15 juni 
2020 als bespreekstuk. 
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05. Recreatieschap Alkmaarder- en Uitgeestermeer (RAUM), zienswijze jaarstukken 2019, 
begrotingswijziging 2020 en begroting 2021
Portefeuillehouder Dellemijn is bij dit agendapunt uitgenodigd.

Voorstel
1. Een positieve zienswijze af te geven ten aanzien van de jaarrekening 2019 van het 

Recreatieschap Alkmaarder- en Uitgeestermeer.
2. Een positieve zienswijze af te geven ten aanzien van de begrotingswijziging 2020 van het 

Recreatieschap Alkmaarder- en Uitgeestermeer.
3. Een positieve zienswijze af te geven ten aanzien van de programmabegroting 2021 van het 

Recreatieschap Alkmaarder- en Uitgeestermeer (RAUM).
4. Deze zienswijze door middel van bijgevoegde brief aan het bestuur van het Recreatieschap 

Alkmaarder- en Uitgeestermeer kenbaar te maken.

Bespreking commissie
VVD is blij dat er eindelijk een voorziening voor groot onderhoud is. Blij dat het bestuur heeft 
besloten de waterplanten problematiek niet over te nemen. De raad moet niet op de stoel van het  
bestuur gaan zitten. Akkoord.
D66 is akkoord.
CDA is akkoord.
PvdA is akkoord.
GBH heeft met spijt geconstateerd dat de motie over de waterplanten niet is aangenomen. Er is 
wel bereidheid om met andere partijen onderzoek te doen naar de waterplanten overlast. Hoopt 
dat er binnenkort een structurele oplossing wordt gevonden. Vraagt aandacht voor de ecologische 
verbindingszones, deze verdienen meer bescherming. Vindt dat natuur en biodiversiteit op de 
eerste plaats moeten staan en niet als sluitpost.
Heiloo Lokaal is akkoord.
Heiloo-2000 constateert dat de P&C cyclus is verbeterd, de begroting voldoet aan de BBV. Er is 
een sluitende begroting. Positief. 

Toezeggingen ph Dellemijn
Ph laat weten als er nieuws te melden is over onderzoek mbt waterplanten.

Advies commissie
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 15 juni 
2020 als hamerstuk. 

06. WNK Personeelsdiensten, zienswijze jaarstukken 2019 en begroting 2021
Portefeuillehouder Dellemijn is bij dit agendapunt uitgenodigd.

Voorstel
1. Een positieve zienswijze af te geven ten aanzien van de jaarstukken 2019 van WNK 

Personeelsdiensten 
2. Onderstaande zienswijze af te geven ten aanzien van de begroting 2021 van WNK 

personeelsdiensten:
3. WNK personeelsdiensten te verzoeken om de gemeente op de hoogte te houden van de 

consequenties van de extra inzet en verlies aan inkomsten door de coronacrisis. De effecten 
als gevolg van de coronapandemie op de bedrijfsvoering en resultaten van het WNK in beeld 
te brengen en deze zo spoedig mogelijk, bij voorkeur in 2020, te verwerken in een voorstel tot 
begrotingswijziging 2021. 
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4. De bestuurlijke focus te leggen op de spoedige ontwikkeling van het uitvoeringsscenario 
regionale samenwerking waarmee beoogd wordt de effectiviteit en de betaalbaarheid van de 
uitvoering van de Participatiewet en de Wet Sociale Werkvoorzieningen te verbeteren.

5. Deze zienswijze door middel van bijgevoegde brief aan het (dagelijks) bestuur van WNK 
Personeelsdiensten kenbaar te maken.

Bespreking commissie
D66 is akkoord maar wil weten wat er met de verbeteringen in punt 4 wordt bedoeld.
CDA vraagt of de ph positief is over het functioneren van deze organisatie. Is benieuwd hoe het 
beleid er uit gaat zien door de coronacrisis. Verder akkoord.
PvdA zegt dat de kosten door de coronacrisis niet zijn op te vangen. Wil zo snel mogelijk een 
indicatie ontvangen over het niet begrote verlies. Graag bij 1e firap een inschatting. 
GBH vraagt zich af waarom punt 4 niet in de zienswijze van Bergen is meegenomen.
Heiloo Lokaal vraagt wat de rol van WNK is in de bestuurlijke focus op de regionale 
samenwerking. 
Heiloo-2000 vraagt zich af hoe de toekomst van WNK er uit gaat zien.
VVD constateert dat WNK forse structurele problemen gaan krijgen. 

Ph Beens zegt dat de toekomst van WNK zorgelijk is. Uw raad ontvangt via het weekbericht een 
brief over het uitstel Wet inburgering en de effecten van de coronamaatregelen op de 
bedrijfsvoering van WNK. Het Rijk heeft bekend gemaakt dat ze 90 miljoen beschikbaar stelt voor 
sw-bedrijven. 
In de regio hebben drie pilots gedraaid, Berenschot doet onderzoek naar regionale samenwerking 
mbt Participatiewet. Er komt op bestuurlijk niveau een besluit. Verwacht na het zomerreces meer 
informatie.

Advies commissie
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 15 juni 
2020 als hamerstuk. 

07 GGD HN zienswijze jaarstukken 2019 en begroting 2021
Portefeuillehouder Beens is bij dit punt uitgenodigd.

Voorstel
1. De volgende zienswijze af te geven ten aanzien van de jaarstukken 2019 van de GGD 

Hollands Noorden: 
a. De voorgestelde resultaatbestemmingen algemene reserve, egalisatiereserve 
Rijksvaccinatieprogramma en extra toevoeging algemene reserve te ondersteunen. De 
voorgestelde vorming van een bestemmingsreserve Corona niet te ondersteunen en de GGD 
te verzoeken om het resterende positieve saldo terug te laten vloeien naar de deelnemende 
gemeenten. En hiervoor de verdeelsleutel te hanteren die geldt voor de algemene bijdrage 
gemeenten. 
b. De GGD Hollands Noorden te verzoeken om in de verantwoording 2020 ook de 
maatschappelijke effecten op de samenleving op te nemen en hiervoor gebruik te maken van 
monitorinformatie uit gezondheidsonderzoeken.
c. De GGD Hollands Noorden te verzoeken om alles in het werk te stellen om vanaf de 
jaarrekening 2021 een goedkeurende verklaring voor getrouwheid én rechtmatigheid te 
ontvangen.

2. De volgende zienswijze af te geven ten aanzien van de begroting 2021 van de GGD Hollands 
Noorden:
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a. De GGD Hollands Noorden te verzoeken om een definitie op te stellen voor het 
maatschappelijk effect en de beschrijvingen van het maatschappelijk effect in de begroting 
2021 hierop aan te passen.
b. De GGD Hollands Noorden te verzoeken om in het aangekondigde meerjarenbeleidsplan 
een relatie te leggen met de P&C documenten, een onderscheid te maken tussen GR taken en 
aanvullende diensten en ook de prestatie-indicatoren te vermelden.
c. Op te merken dat dat voor het jaar 2021 geen toevoeging van €180.000,- aan de algemene 
reserve nodig is, indien bij het vaststellen van de jaarrekening 2019 de algemene reserve 
versneld wordt aangevuld tot het maximum van 2,5% van de exploitatielasten. En te verzoeken 
dit positief begrote resultaat in mindering te brengen op de algemene bijdrage van gemeenten 
voor het jaar 2021. 

3. Deze zienswijzen door middel van bijgevoegde brief aan het dagelijks bestuur van de GGD 
Hollands Noorden kenbaar te maken.

Bespreking commissie
CDA vraagt zich af of er een begrotingswijziging te verwachten is ivm coronacrisis. Verder 
akkoord.
PvdA ondersteunt de motivering van het college mbt bestemmingsreserve corona niet. Vindt dat 
op dezelfde manier met bestemmingsreserve mbt corona omgegaan moet worden als de 
Veiligheidsregio. Niet positief over voorgestelde zienswijze.
GBH vraagt hoe het college de definitie en de reikwijdte voor het maatschappelijk effect ziet zoals 
genoemd in punt 2. Vraagt wie de gelden krijgt die gereserveerd zijn.
Heiloo Lokaal is verheugd dat GGD de algemene reserve op niveau kan brengen. Het stoort dat 
het college in dit geval niet wil dat er een bestemmingsreserve corona wordt aangelegd. 
Heiloo-2000 sluit zich bij voorgangers aan. Vraagt waarom expliciet in 1c een goedkeurende 
verklaring voor getrouwheid én rechtmatigheid wordt genoemd. Verder akkoord.
VVD wijst er op dat er in de zienswijze van vorig jaar hetzelfde stond als nu bij 1b, 2a en 2b. Baart 
zorgen dat de meldingen bij Veilig Thuis flink zijn gestegen. Geen ondersteuning voor 
coronamaatregelen. Verder akkoord. 
D66 vindt dat GGD een onderscheid moet maken tussen GR taken en aanvullende diensten. 

Toezeggingen ph
Ph komt terug op de maatschappelijke effecten genoemd in 1b en 2a hoe we daar mee om willen 
gaan.

Advies commissie
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 15 juni 
2020 als bespreekstuk. Te bespreken onderwerpen zijn o.a. bestemmingsreserve corona en de 
maatschappelijke effecten.

08. Werkorganisatie BUCH zienswijze jaarstukken 2019, begrotingswijziging 2020 en 
begroting 2021
Portefeuillehouder Romeyn is bij dit agendapunt uitgenodigd 

Voorstel
1. Een positieve zienswijze af te geven ten aanzien van de jaarstukken 2019 van de GR 

Werkorganisatie BUCH. 
2. Een positieve zienswijze af te geven ten aanzien van de begrotingswijziging 2020 van de GR 

Werkorganisatie BUCH
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3. De volgende zienswijze af te geven ten aanzien van de begroting 2021 van de GR 
Werkorganisatie BUCH:
a. De raad geeft een positieve zienswijze af ten aanzien van de begroting 2021 van de GR 
Werkorganisatie BUCH. 
b. De raad wordt op de hoogte gehouden over de financiële ontwikkelingen naar aanleiding 
van de Coronacrisis via de P&C cyclus tenzij het BUCH bestuur noodzaak ziet eerder te 
informeren.  
4.Deze zienswijze door middel van bijgevoegde brief aan het bestuur van GR Werkorganisatie 
BUCH kenbaar te maken.

Bespreking commissie
PvdA dankt voor de beantwoording van de vragen. Het percentage van BUCH gelden aan externe 
inhuur is flink hoger dan het landelijk gemiddelde. Er is minder progressie gemaakt dan we met 
elkaar zouden willen. Is benieuwd naar de conclusie van het onderzoek van Berenschot. Ziet geen 
reden om in te stemmen met de begrotingswijziging. Bespreekstuk.
GBH stemt ook niet in met de begrotingswijziging. De raad heeft een uiterst summiere kaderbrief 
van de BUCH ontvangen. De kosten van Heiloo stijgen, aantal fte’s nemen toe ipv af. Een van de 
taken van de Werkorganisatie BUCH was besparen, maar ziet dit niet terug in de cijfers. De 
taakstelling is niet gehaald en wordt steeds aangepast. Hebben geen inzage gekregen in de 
management letter BUCH, hierin staan bevindingen die voor ons van groot belang zijn. Wil kritisch 
kijken naar de interne controle en de externe inhuur. Zonder management letter kan GBH geen 
oordeel geven over de stukken. Ook is er nog steeds geen goede knip tussen de cijfers Heiloo en 
de cijfers BUCH. Bespreekstuk.
Heiloo Lokaal heeft gelezen dat Castricum een extra punt in de zienswijze had opgenomen over 
de strategie tav de besparingen en de financiële gevolgen van het project huisvesting. Wil dit ook 
voor Heiloo.
Heiloo-2000 is het eens met Heiloo Lokaal. Verder akkoord.
VVD zegt dat de saldo van niet opgenomen verlofuren als gevolg van corona sterk stijgen. Wil 
weten wat de financiële gevolgen zijn van het project huisvesting. Vraagt of de inverdieneffecten 
als gevolg van efficiency en schaalvergroting duidelijker worden gemaakt. Er wordt gesproken over 
een structureel tekort van 5 ton bij ICT, hoopt dat het outsourcen van ICT nu eindelijk zijn beslag 
gaat krijgen.
D66 zegt dat in de toekomst werken op kantoor niet meer noodzakelijk is. Vindt dat er behoefte is 
aan plannen om verder te gaan, dwz kijken naar de toekomstvisie. Bij het onderzoek naar de 
huisvesting is het goed om alle opties te verkennen.
CDA is benieuwd naar de financiële gevolgen van het huisvestingsproject. Wil een 
raadsinformatieavond over de voortgangsrapportage BUCH. 

Ph Romeyn doet namens de BUCH werkorganisatie een apel op de raad om de werkzaamheden 
uit te voeren waar in de begrotingswijziging over wordt gesproken. Er is een behoorlijke 
vooruitgang geboekt binnen de BUCH over efficiency en effectiviteit. De aanbevelingen van de 
RKC over externe inhuur en aanbesteding nemen we ter harte. Is benieuwd naar de uitkomsten 
van de evaluatie van de Werkorganisatie BUCH. Het plan is om van vier naar twee 
gemeentehuizen te gaan, het gemeentehuis van Heiloo wordt mogelijk betrokken bij de 
ontwikkeling van het centrumplan. 

Toezegging ph Romeyn
Ph zegt toe een verslag van de inverdieneffecten te verstrekken. 
Ph informeert over hoe het bestuur is omgegaan met 40% dat terugvloeit naar de gemeenten en 
hoe de bezuiniging is gerealiseerd. 
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Advies commissie
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 15 juni 
2020 als bespreekstuk. Bespreekpunt is de begrotingswijziging 2020.

09. Regionaal Historisch Centrum Alkmaar (RHCA) zienswijze Kadernota 2021
Ph Romeyn is bij dit punt uitgenodigd.

Voorstel
1. De volgende zienswijze af te geven ten aanzien van de jaarstukken 2019 van de 

Gemeenschappelijke regeling Regionaal Historisch Centrum Alkmaar - GR RHCA met 
betrekking tot het positieve resultaat over 2019 van € 135.206 zoals is voorgesteld in de 
aanbiedingsbrief van het Regionaal Historisch Centrum Alkmaar d.d. 2 april 2020:
a. Akkoord te gaan met het aanvullen van de algemene reserve zodat deze, na dotatie, de 
maximale omvang van 2,5% van het kostentotaal vormt (€ 66.454).
b. Het bedrag van € 32.353 toe te voegen aan de Bestemmingsreserve Egalisatie Exploitatie 
Aanvullende Diensten, zodat deze, na dotatie, het gewenste niveau van € 150.000 bedraagt.
c. Te kiezen voor optie 1. Terugbetaling van het restant van het positieve resultaat volgens 
artikel 27c van de gemeenschappelijke regeling en artikel 3.5 van de Financiële 
Uitgangspunten Gemeenschappelijke Regelingen Noord-Holland Noord 2019;

2. Een positieve zienswijze af te geven ten aanzien van de begroting 2021 van de GR RHCA. 
Deze zienswijze door middel van bijgevoegde brief aan het (dagelijks) bestuur van GR RHCA 
kenbaar te maken.

Bespreking commissie
De commissie is akkoord.

Toezegging ph Romeyn
Ph zegt toe in de brief met de zienswijze Castricum te wijzigen in Heiloo.

Advies commissie
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 15 juni 
2020 als hamerstuk. 

10. Veiligheidsregio NHN Zienswijzen Jaarstukken 2019, begrotingswijziging 2020 en 
begroting 2021 
Ph Romeyn is bij dit punt uitgenodigd

Voorstel
1. Een positieve zienswijze af te geven ten aanzien van de Jaarstukken 2019 van de 

Veiligheidsregio Noord-Holland Noord. 
2. Een positieve zienswijze af te geven ten aanzien van de Begrotingswijziging 2020 (te weten 

financiering zorgcoördinatie mensenhandel) van de Veiligheidsregio Noord-Holland Noord.
3. Een positieve zienswijze af te geven ten aanzien van de Begroting 2021 van de 

Veiligheidsregio Noord-Holland Noord. 
4. Deze zienswijze door middel van bijgevoegde brief aan het dagelijks bestuur van de 

Veiligheidsregio Noord-Holland Noord kenbaar te maken.

Bespreking commissie 
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Heiloo Lokaal is niet akkoord met de zienswijze begrotingswijziging. 
Heiloo-2000 vindt dat de reservevorming consequent moet zijn. Steunt dit niet. 
VVD vindt dat bestemmingsreserve corona een goede zaak is. Akkoord.
D66 vindt dat het bedrag van 411000 niet onderbouwd en veel te hoog is. Verder akkoord.
CDA vindt dat er 1 lijn aangehouden moet worden. Als er bij GGD geen bestemmingsreserve 
wordt aangemaakt, dan ook niet bij de Veiligheidsregio.
PvdA wil graag 1 lijn aanhouden. Financiele dekking is nodig. Mag blijven staan zoals het er staat. 
GBH wil 1 lijn trekken. Sluit zich aan bij PvdA. 

Advies commissie
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 15 juni 
2020 als bespreekstuk. Bespreekpunt is of er wel of niet een bestemmingsreserve moet komen 
voor corona. 

11. Omgevingsdienst NHN zienswijze jaarstukken 2019 en begroting 2021
Portefeuillehouder Opdam is bij dit punt uitgenodigd.

Voorstel
1. Een positieve zienswijze af te geven ten aanzien van de jaarstukken 2019 van de

Omgevingsdienst Noord-Holland Noord;
2. Een positieve zienswijze af te geven ten aanzien van de begroting 2021 van de 

Omgevingsdienst Noord-Holland Noord;
3. Het Algemeen Bestuur van de OD NHN voor te stellen om de jaarlijkse bijdrage van Heiloo 

structureel te verlagen vanwege het in eigen beheer uitvoeren van werkzaamheden voor de 
begeleiding en de advisering bij/van opdrachten voor milieuonderzoek(en).

4. Deze zienswijze door middel van bijgevoegde brief aan het Dagelijks Bestuur van
Omgevingsdienst Noord-Holland Noord kenbaar te maken.

Bespreking commissie 
Heiloo-2000 is akkoord.
VVD is akkoord.
D66 is akkoord.
CDA is akkoord
PvdA is akkoord.
GBH vindt punt 3 niet akkoord. Vindt het van belang dat een objectief bureau dit soort zaken doet. 
Masterplan ICT blijft een grote zorg. Wat kunnen we nog verwachten qua kosten.
Heiloo Lokaal vraagt zich af of we niet duurder uit zijn als we zelf de begeleiding van het 
onderzoek gaat doen. 

Toezegging ph Opdam
Ph zegt toe te kijken wat het takenpakket van de OD medewerker is die bij de BUCH langskomt.

Advies commissie
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 15 juni 
2020 als bespreekstuk. GBH is het niet eens met punt 3, expertise en borging van kennis is een 
issue.

12. Vuilverbrandingsinstallatie Alkmaar e.o. (VVl) zienswijze jaarstukken 2019 en begroting 
2021
Portefeuillehouder Opdam is bij dit punt uitgenodigd.
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Voorstel
1. Een positieve zienswijze af te geven ten aanzien van de jaarstukken 2019 van de VVI Alkmaar 

e.o.
2. Een positieve zienswijze af te geven ten aanzien van de begroting 2021 van de VVI Alkmaar 

e.o.
3. Deze zienswijze door middel van bijgevoegde brief aan het dagelijks bestuur van VVI Alkmaar 

e.o. kenbaar te maken.

Bespreking commissie 
De commissie is akkoord.

Advies commissie
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 15 juni 
2020 als hamerstuk. 

13. Informatie-uitwisseling commissieleden 
Geen.

Van deze vergadering is een geluidsverslag gemaakt. Dit bestand is te beluisteren via de website 
https://www.heiloo.nl/raad-en-college en via de vergaderkalender bij de desbetreffende 
vergaderdatum. 

Voor meer informatie over deze terugkoppeling kunt u terecht bij de griffie van de raad van de 
gemeente Heiloo: telefoonnummer 072-535 67 92 of griffie@heiloo.nl.
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